
 

 

TURNHOUTSE SPORTRAAD 
 

Verslag Raad van Bestuur – 26 september 2024 

 

Aanwezig: Geert Van Autenboer, Erik Smeets, Paul Embrechts, Ludo Van der Veken, Johan Verhaert, Kristof Alen, 
Peter Bertels 
 
Verontschuldigd: Wilfried Sylverans, Jan Van Otten, Leo De Houwer 
 

Agendapunten 

 

1. Goedkeuring verslag  
Ok. 

 

2. Voorstelling Kristof Alen – Diensthoofd Sport 
LO gestudeerd in Leuven en bedrijfseconomie 
Woonachtig in Hoogstraten. 
Altijd heel sportief geweest. Op dit moment nog steeds triatlon. 
12,5 jaar sportfunctionaris op de sportdienst Wuustwezel geweest. 

  

3. Evaluatie Inspiratiecongres 
Weinig respons van de sportclubs. 
 
Daarom: Navraag bij lokale sportclubs (via sportraden) waarom er weinig tot geen interesse is in de 
initiatieven rond sportclubondersteuning (Infosessies onder welke vorm? Welke inhoud is interessant? 
Welk tijdstip interessant? Locatie? Enz.) 
 
Ervaring van Sportraad is dat het heel moeilijk is om clubs te enthousiasmeren om aan iets deel te nemen. 
Opleidingen voor initiator doen het dan weer goed omdat de clubs daar natuurlijk onmiddellijk winst uit 
putten (leden die doorstromen naar lesgevers) 
Meeste clubs misschien al tevreden om alles rond te krijgen zoals het nu draait. 
Bang voor wat er uit de opleiding naar boven komt.. misschien extra werk? 

     

 Sportdienst  
Campus Blairon 200, 2300 Turnhout 
sportdienst@turnhout.be, www.turnhout.be/sport  
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Best niets organiseren in schoolvakanties?  
 
In Essen AV 70 man. In het reglement staat dat er +-4 mensen moeten komen. Maar Essen maakt er dan 
ook wel iets mooi van. 
 
Sportbeurs was ook steeds goed. Is zeer concreet. De clubs weten daar wat ze moeten doen. 
 
Het blijven ook allemaal vrijwilligers, die zich al volop inzetten voor de werking van de club zelf. Nog iets 
extra is dan misschien te veel? 
 
Idee? Eén keer per jaar een bevraging doen bij de clubs? Waar heb je nood aan? 
 
Moeten we nog op inzetten om vormingen te organiseren? 
Misschien meer inzetten op info doorstroom. 
 

4. Advies erkenning Flying Eagles 
Vraag aan Sportraad om het advies nog op papier te bezorgen. In de praktijk zijn ze al mee opgenomen. 
Erik zorgt er nog voor. 
 

5. Startende club – Flying Eagles – Welk bedrag? 
(ter info max bedrag is 400 euro) 
Erik spreekt af met de groep en laat het bedrag weten aan Peter. Timing oktober. 
 

6. Werkingssubsidies – stavaza 
55 sportverenigingen dienden in. Dat ligt in verhouding met de vorige jaren. 
Momenteel een 20 dossiers al kunnen verwerken. 
Paar vaststellingen/vragen: 
Bij pure jeugdclubs: 

- Apart jeugdbestuur… als ze al punten krijgen op hun bestuur (organogram) ook nog punten 
toekennen op “apart jeugdbestuur”? 

- Zelfde vraag voor wanneer sportverenigingsplan eigenlijk identiek is als het 
jeugdsportbeleidsplan… 

 Enkel tellen 
 
Bij bv wielerclubs: Indien de weektrainingen fluctueren door het jaar, dan totaal aantal uren per 
trainingsgroep tellen en delen door het aantal weken werking. Dat gemiddelde noteren op de meest 
voorkomende trainingsdag in de week. 

 OK. 

Timing: 28/11 proberen alles klaar te hebben en goedkeuring door de sportraad 

 

7. Nieuwe subsidiereglementen 
Begin dit jaar werd de verwerking na de eerste vergadering rond gestuurd. Met een paar vragen er over. 
Daar is niet onmiddellijk op gereageerd. Opnieuw te bekijken. 
 
Piste forfaitaire subsidies ook nog onderzoeken? Belangrijk daarbij is wel dat er moet gefocust worden op 
wat we belangrijk vinden waar sportclubs rond werken. Niet op de bedragen. Pogingen om ook rekening te 
houden met de verschillende vorken en bedragen per categorie, zodat clubs van het ene jaar op het 
andere niet veel verschil in toelage hebben, lukt niet. Er zullen er altijd zijn die erop vooruit gaan en andere 
zullen er op achteruit gaan.  
Het is dan ook in eerste instantie een beleidskeuze. Waar wil de stad de clubs op waarderen? 
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We gingen er altijd vanuit om de nieuwe reglementen te laten goedkeuren in 2025. Kristof maakte terecht 
de opmerking, dat in 2025 dan best nog volgens het oude reglement moet gewerkt worden, omdat de clubs 
hun organisatie dan nog niet hebben kunnen aanpassen aan de nieuwe reglementen. 
 
 Nog 1 keer huidige reglementen. Nieuwe laten goedkeuren in voorjaar 2025. Communicatie naar de 

clubs voor juni 2025. 
 
Belangrijke vraag is: Wat willen we subsidiëren? De werking? De kwaliteit? Daar moet eerst een keuze in 
gemaakt worden. 
 
Werkingssubsidies en misschien ook uitgebreid met projectsubsidies?  
Waar geeft de club het meeste geld aan uit? (accommodatie, trainers, ..) 

 
Peter roept de groep nog bij elkaar om dat terug in gang te trekken. 
 

8. Opensportclubdagen 
12 sportclubs deden mee. Jan Van Otten en Peter zijn bij alle clubs langs geweest. (Jan alleen naar Shiho 
Kan 7). De clubs waren tevreden. Hadden ook de kans om vragen te stellen of zaken aan te kaarten. 
Het weer zat mee. Bijna elke club had bezoekers die graag eens wilden proeven van de sport.  
(Shiho-Kan-7, Tuac, Katena, Petanqueclub Technico, Gustaaf klimclub, Bridgeclub Goldstar, Turnhout 
Badmintonclub, Taxan[TRIA], Amfibie, TTK, De Merodeschutters, Flying Eagles) 
 

9. Verzamelen opmerkelijke prestaties Turnhout 
Idee was om meer opmerkelijke prestaties die je ziet passeren, om dat te laten registreren. 

a. Dekt de titel de lading 
b. Inhoudelijk OK? 
c. Te veel/ te weinig opgevraagde info? 
d. Wie krijgt deze link? 
 Sportdienst, Sportraad, Sportjournalisten? 

e. Hoe maken we de link kenbaar? 
 

Ander systeem? Bijvoorbeeld Whatsapp groep? 
 Sportraad en Sportdienst. 
 Paul pakt dit op 

 
Google forms piste wordt dus verlaten. 
 

10. Kampioenenviering 
18 maart in de Warande. Kan Sportraad weer de plakkaten sponsoren? (bedrag vorige keer was 1 237,60 
euro). Vorige keer werd beslist voor max 1 500 euro. 
 OK, max 1 500 euro 
 

11. Schepenkwartier 
Jan Van Otten is verontschuldigd. 

 

12. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten 
VVW: 
melding parking Melle wordt gebruik als rustplek voor vrachtwagens. 
 Tonnagebeperking voor de Picken wordt in het college gebracht en nadien gemeenteraad 
De Merodeschutters en TTK: 
Wie staat in voor onkruid? Wat is voor de stad en wat is voor de clubs? 
 Doorgegeven aan de betrokken diensten 
Lenig en Gezwind en Petanqueclub Technico: 
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Al zeer veel keren herhaald om de graszone naast de sporthal terug in orde te brengen. Nog steeds niets 
gebeurd. 
 Dit is door Jan Van Otten en door Peter ook elke keer doorgegeven aan de betrokken diensten. Ook 

deze keer weer doorgegeven en ze zouden dat kortelings in orde brengen.. Nog op te volgen. 
Flying Eagles: 
Mogelijk om tijdens de thuiswedstrijden drank te verkopen op bijvoorbeeld de tafeltennisruimte? 
 Doorgegeven aan de collega’s om dit te bekijken. Wat kan? Onder welke voorwaarden? Kan dat dan 

voor elke club die interesse hebben omdat te doen bij de thuiswedstrijden etc.. 
Bridgeclub Goldstar 
Nieuw bestuur, dus vooral vragen in functie van de subsidies en de toen ingeplande opensportclubdag. 
 Op weg geholpen door het de vorige aanvraag te bezorgen en ook nog apart een overleg ingepland 

om alles te overlopen. 
 

13. Varia, Meldingen en rondvraag 
Memorandum  veel moeite in gestoken maar weinig respons op gehad. Erik had de intentie om in 

augustus langs te gaan bij grote clubs  Niet van gekomen. Mailing naar de sportclubs  Ook geen 

reactie op gehad (slechts 1 club). Misschien nu toch nog met de sportraad alleen iets op papier zetten? In 

oktober november moet het er liggen. 

Erik geeft een voorzet. 

 

Receptie Omnigym  Wilfried en Johan gaan vanuit de Sportraad?  

 

Datum etentje – einde legislatuur – data zeker ook aftoetsen bij de schepen. 

 Datum in november? Erik stemt af met Jan Van Otten. 

 

Sportraad november: datum valt samen met AV SRNK… Datum houden of verzetten? 

 Donderdag 21/11 

 

Datum AV? Iets later op het jaar? Na de reglementswijzigingen? Inhoud? Thema ook nu weer? Meer dan 

1 keuze?  Vorig jaar in april? Wachten op schepen van Sport? Of eerst voorstel doen? Maand mei als 

voorstel. Aftoetsen met de schepen in januari 

 

Paul: opmerking gegeven over verslag SRNK. Openwater zwemmen, op vraag van triatleten vooral 

gekomen. Paul had een opmerking gegeven dat het dan best in Turnhout kan ingericht worden. Niet alleen 

richten op triatleten maar ook andere doelgroepen. Oude Kaai? Melle vijver?  

SPRNK: Meer insteken en grotere rol door en voor Turnhout? 

 

Einde vergadering: 22.00u 

Volgende vergadering: 21 november 2024, 19.00u 


